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Beszámoló 

Nagyon színes, sokféle munkával teli évet tudhatok magam mögött, a következő sorokban pedig 

igyekszem röviden, időrendi sorrendben beszélni a projektekről, melyekben részt vettem. A 

2017/2018-as évad végén elkezdtük próbálni William Shakespeare A velencei kalmár című 

előadást, Tompa Gábor rendezésében, amelyben Lorenzót játszottam. Ennek bemutatójára végül 

2018 szeptemberében került sor. 

Még a 2018-as Kolozsvári Magyar Napok keretén belül, azt megelőző évhez hasonlóan, a 

színházsátorban vezettem foglalkozást fiataloknak, és az arra járó érdeklődőknek: megismertettem 

velük több olyan játékot és koncentrációs gyakorlatot, melyet az egyetemi éveim alatt és után 

tanultam. 

Részt vettem tavaly szeptemberben az RMDSZ és a Communitas Alapítvány román-magyar 

együttélésről szóló Száz év a lépcsőházban című drámapályázat díjátadó gáláján, ahol a 

pályázatnyertes Dálnoky Réka Tévedések tárháza című darabját olvastuk fel, ezt Bogdán Zsolt 

rendezte. 

Szintén a 2017/2018-as évad végén kezdődött az Under construction nevű projekt, melyet 

ugyancsak a következő évad elején, A velencei kalmár bemutatója előtt/után folytatódott, mint a 

már előzőleg bemutatott Homemade című előadás folytatása, melynek célja a felnőtté válás, mint 

fogalom, vagy nevezhetjük jelenségnek, körbejárása volt, egyféle elmélyülés a témában, egy 

lendületes alkotócsapattal. Ez magába foglalt találkozásokat, beszélgetéseket pszichológusokkal, 

szociológusokkal, valamint sok órányi  rögzített interjúanyagot civilekkel. Ezek szolgáltak alapul egy 

több hetes improvizációs folyamatnak, mely által sok anyag született a közös munkából, éspedig 

dalok, írott szövegek, helyzetgyakorlatokból kialakult jelenetek. És bár a munkafolyamatnak 

részese voltam, személyes okokból ki kellett lépnem a projektből a bemutató előtt néhány héttel. 

Ennek bemutatója tavalyi év novemberében volt. 

Nem sokkal ezután kezdődött az Interferenciák nevű nemzetközi színházi fesztivál, ahol immár 

negyedik alkalommal vállaltam önkéntes munkát. Ez leginkább a vendégekkel való 

kapcsolattartást, idegenvezetést foglalt magába, valamint a fesztivál keretén belül A velencei 

kalmár című előadást is játszottuk. 



2019 februárjában kezdtük el Henrik Ibsen: Nóra című drámáját próbálni Botond Nagy 

rendezésében, melynek bemutatója  Egy rendkívül érdekes és bonyolult projektről volt szó, hiszen 

három dimenziós digitális projekcióra alapozódott, ezt a technológiát pedig ritkán használják 

színházban. Bátran állítom, hogy egy új, erőteljes, és nem megszokott színházi élményt nyújt, azt 

pedig fölöttébb kuriózumnak tartom, hogy hogyan kel életre egy olyan, nem mai szöveg, mint a 

Nóra egy olyan kortárs előadásban, amely még sokak számára még ismeretlen technikai 

eszközöket alkalmaz. 

Mivel jelenleg is két, szinte párhuzamosan futó próbafolyamatban veszek részt (Zsoldosok, r.: 

Ioana Paun, Frank Wedekind: Lulu, r.: Eszenyi Enikő), az egyéni műsort eddig nem sikerült 

kidolgoznom, tekintettel arra, hogy egy zsúfolt év áll mögöttem. Az ösztöndíjból sikerült 

Budapestre utazni, hogy leadjam a jelentkezésemet egy pár, filmes castinggal foglalkozó irodához, 

valamint jelenleg egy saját weblap szerkesztésével foglalkozom, mely remélhetőleg sokat segít 

majd szakmailag, az önmenedzselést illetően. 

 

 

 



 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


